



CSTM/Ortho Award

This award will be given to an individual who has provided a major service or innovation in Transfusion medicine. This award is not restricted to laboratory physicians or technologists.

The award will be announced at the Annual Conference of the CSTM, where the recipient will deliver a lecture. The recipient will receive a plaque and a cheque for \$750.00 from the sponsor of the award Ortho-Clinical Diagnostics. The travel expenses of the recipient will be paid by Ortho-Clinical Diagnostics.

Criteria:

- The recipient must be or have been a member of the Canadian Society for Transfusion Medicine
- The award recognizes outstanding contribution to Transfusion Medicine. This may be in research, practice, education or other related activities.

Nomination:

- A nomination is made, by at least two CSTM members, in writing with supporting documentation, such as a letter summarizing the candidate's achievement.
- The deadline for nominations is February 15.
- Nominations are to be sent to the Awards Committee's Chairperson and the Board of Directors will make the selection.

If you have any further questions or prefer to fax nomination: contact: pastpresident@transfusion.ca

Prix Ortho/SCMT

Ce prix sera décerné à une personne qui a fourni un service exceptionnel ou apporté une innovation en médecine transfusionnelle. Ce prix n'est pas limité aux médecins ou aux technologues de laboratoire.

Le prix sera décerné lors de la Conférence annuelle de la SCMT, rencontre à laquelle le bénéficiaire donnera une présentation. Le bénéficiaire recevra une plaque et un chèque de \$750,00 du commanditaire Ortho-Clinical Diagnostics. Les frais de déplacement du bénéficiaire seront également payés par Ortho-Clinical Diagnostics.

Critères :

- Le bénéficiaire doit être ou avoir été membre de la SCMT.
- Le prix récompensera la contribution remarquable en médecine transfusionnelle, soit en recherche, pratique, éducation ou autres activités connexes.

Nomination:

- Une demande de mise en candidature doit être faite par écrit par au moins deux membres de la SCMT., Celle-ci devra inclure un document, par exemple une lettre résumant les réalisations du candidat.
- La date limite des mises en candidature est le 15 février.
- Les demandes de candidature doivent être envoyées au Président du Comité des prix. Le Conseil d'administration fera la sélection du candidat.

Si vous avez des questions ou si vous préférez télécopier la demande de candidature : contactez pastpresident@transfusion.ca